## **Traffic Advice**

## Temporary Traffic and Transport Arrangements on Hiram's Highway, Sai Kung

Motorist are advised that to facilitate Hiram's Highway Improvement Works, the slip road leading from Clear Water Bay Road eastbound to Hiram's Highway will be temporarily closed to all vehicular traffic from 10.30 am to 3.00 pm daily between 24 April 2017 and 25 May 2017, except Fridays, Saturdays, Sundays and public holidays.

Affected vehicles on Clear Water Bay Road eastbound heading to Hiram's Highway, including KMB Route 92, and New Territories GMB Routes 1 and 1A on their journeys to Sai Kung, will be temporarily diverted to travel via Clear Water Bay Road eastbound, roundabout near Hong Kong University of Science and Technology Staff Quarters, Clear Water Bay Road westbound, slip road and Hiram's Highway.

At the same time, the bus stop and GMB stop of the above routes on Hiram's Highway opposite to Cheng Chek Chee Secondary School will be temporarily relocated to Clear Water Bay Road near Tai Po Tsai Kau.

Appropriate traffic signs will be provided on site to guide motorists. Public transport operators will post up notices to advise passengers of the above arrangements.

## 交通通告

## 西貢公路臨時交通及運輸安排

駕駛人士請注意,為配合西貢公路改善工程,於2017年4月24日至2017年5月25日期間(星期五、六、日及公眾假期除外),每日上午10時30分至下午3時,連接清水灣道(東行)至西貢公路的支路將會暫時封閉,禁止所有車輛行駛。

沿清水灣道(東行)前往西貢公路的受影響車輛,包括九巴第92號線及新界專線小巴第1及1A號線往西貢方向的班次,將須暫時改經清水灣道(東行)、近香港科技大學教職員宿舍的迴旋處、清水灣道(西行)、支路及西貢公路。

同時,上述路線位於西貢公路鄭植之中學對面的巴士站及小巴站,將暫時遷移至清水灣道近大埔仔坳。

有關地點將設置適當交通標誌,指導駕車人士。公共交通營辦商將會張貼 告示,通知受影響的乘客上述安排。